
Page 01 of 06

Update: 06 NOV 2021



Page 02

CHILD FARE:

❖ By Air Asia Flight (AK) - Half  Twin / With Extra Bed - 100% of adult fare /  Without Bed - 90% of the adult tour fare. 

- Infant: AirAsia (AK) - RM 150 per infant.

CHILD’S DISCOUNT TO AGENT 【DTA】:

❖ By AK Flight - Half Twin & With Extra Bed ~ 100% DTA / Without Bed ~ 90% DTA.

Payment Terms to ICE Holidays:
NON-Refundable Deposit Requested Upon Seat Confirmation:
➢ All SABAH Packages: RM 800 Per Seat. Full Payment: 21 working days before tour departure. 
➢ All deposit, name list, room pairing, customer passport copy & contact no must submit to ICE Holidays.
● Up to 14 days prior to departure date are subjected to availability of accommodation and flight.
● Late bookings request should be accompanied with full payment in advance.

❖ICE HOLIDAYS RESERVE THE RIGHT TO COLLECT TOUR FARE / YQ / YR AND AIRPORT TAX DIFFERENCES DUE TO CURRENCY FLUCTUATION.

❖ICE HOLIDAYS WILL NOT RESPONSIBLE FOR TOUR FARE DIFFERENCE BETWEEN NORMAL & PROMOTION PACKAGES. 

❖THE SALE OF THE OUTBOUND PACKAGE AND THE AGENCY SERVICE ARE NOT SUBJECT TO SST. 

❖MIN GROUP SIZE (for with TL departure): 10 ADULT + 01 TOUR LEADER.  TOUR LEADER SERVICE WILL BE 

PROVIDED WITH A MINIMUM GROUP SIZE OF 10 PAXS AND ABOVE.  (OR ARRANGE CHECK IN STAFF WITH MIN 10 

PAXS).
❖THE RATE INCLUDED TRAVEL INSURANCE  

❖THE RATE EXLUDED TRANSPORTATION FROM AND TO THE AIRPORT. 

AIRLINE CHECK IN & HAND CARRY BAGGAGE ALLOWANCE 
➢ AIR ASIA (AK) – 15KG / 7KG

All AK Series Tour Packages (所有亚航 AK 系列团) :

➢ SEATS AVAILABILITY IS SUBJECT TO SEATS ALLOTMENT ONLY, SHOULD OUR ALLOTMENT BEING FULLY BOOKED. TOUR FARE FOR NEW 
BOOKING IS SUBJECT TO AIRASIA’S CURRENT FARE. 
如所选的出发日期已客满, 新加入客人的团费将根据当时购入的机票差价来调整团费.
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4D3N
仙本那 + 西巴丹岛卡帕莱度假村 (非潜水员)
SEMPORNA + SIPADAN-KAPALAI DIVE RESORT (NON-DIVERS)

✓ HOTEL:  02N AT WAVE VIEW HOTEL [WITH PRIVATE JETTY] (SEMPORNA) + 

01N AT SIPADAN-KAPALAI DIVE RESORT (4★, SIPADAN ) + OR SIMILAR CLASSES    

✓ SIGHTSEEING:  SEMPORNA SNORKELING PARADISE TOUR 

MATAKING ISLAND - FEATURES CRYSTAL CLEAR BLUE WATERS AND POPULAR WITH DIVERS AND SNORKELERS AS WELL, THE WHOLE ISLAND IS SURROUNDED BY   

DIVERSELY POPULATED REEFS OF MARINE LIFE. THERE ARE MORE THAN 1,000 KINDS OF FISH, ATTRACTING MANY RARE FISH SUCH AS                                            

SCORPION FISH AND GREEN-TAILED LIP FISH. IN ADDITION, TURTLES ARE ALSO REGULARS HERE, EVEN IN SHALLOWS ARE LIKELY TO 

ENCOUNTER.         

TIMBA-TIMBA - THE LONG SLENDER BEACH IN THE MIDDLE WILL BE EXPOSED AT LOW TIDE. STROLLING ALONG ON THE TIMBA-TIMBA BEACH COVERED BY THE 

SOFT, PURE WHITE SAND AND FEEL THE COOL SEA BREEZE.

POM POM ISLAND - IT IS PROBABLY ONE OF THE MOST BEAUTIFUL ISLANDS ON THE PLANET FOR BOTH DIVERS AND NON-DIVERS. IT IS WELL 

KNOWN FOR THE ABUNDANCE OF POM POM TREES (HENCE THE NAME!) AND GREAT DIVING SPOTS IN THE AREA.

**SEMPORNA ISLAND SNORKELING, INCLUDE EQUIPMENT:- SNORKEL, MASK, FIN AND LIFE JACKET

✓ 2D1N SIPADAN-KAPALAI DIVE RESORT (PACKAGE INCLUDE):

- ACCOMMODATION (WATER CHALET)

- TRANSFER BY BOAT FROM SEMPORNA (KAPALAI PRIVATE JETTY) – 40MINS TO KAPALAI RESORT AND RETURN. 

- FRESH BUFFET MEALS – BREAKFAST, LUNCH, DINNER

- AFTERNOON SNACKS – SERVED AT THE RESTAURANT DAILY

- TEA/COFFEE, COLD WATER AND CORDIAL – SERVED THROUGHOUT THE DAY AT THE RESTAURANT DAILY

- SNORKEL AROUND THE RESORT
**KAPALAI HAS NO OTHER ROOM CATEGORY AND ALLOCATION OF ROOM IS BASED ON RUN OF HOUSE (ROH) BASIS. (CHOOSING OF ROOM BY NUMBER WILL NOT BE ENTERTAINED)

❖ 星级住宿: 02晚 爱潜海浪酒店或同级 [私人码头】 (仙本那),
01晚 西巴丹岛卡帕莱度假村 (4★,西巴丹岛), 或同级酒店.

❖ 观光景点: 海上天堂仙本那 – 浮潜游
马达京岛 – 最好的浮潜点是在接近小马达京岛的地方，这里海底的洋流相对平缓和稳定，浮潜环境也十分棒，犹如超大的水族箱，能看

到色彩斑斓的珊瑚、大海龟、小丑鱼Nemo，感受各类鱼群穿梭于身旁，感受海洋潜水的乐趣之地。
汀巴汀巴岛 - 海水经常在阳光中折射成几种颜色。中间的一条细长的沙滩会在退潮时露出来，左右两边的海水也是不同的颜色，一边深

蓝，一边浅绿，温柔的一浪接一浪，冲涤着细细白白的沙子，如悦耳的枕边歌声，感觉浪漫之极。
邦邦岛 - 是马来西亚最天然的小岛之一。同时拥有白色沙滩及珊瑚沙滩的美丽小岛，周边绵延的珊瑚礁有4公里长，受严格保护的海洋

生物悠游环绕，为仙本那地区相当受欢迎的旅游胜地之一。
❖ 2天1晚 西巴丹岛卡帕莱度假村 (含）:

- 住宿（水上屋）
- 从仙本那（卡帕莱私人码头）乘船前往卡帕莱度假村（40分钟）
- 自助餐 - 早餐、午餐、晚餐
- 下午点心 - 每天在餐厅供应
- 茶/咖啡、冷水和饮料——餐厅全天供应
- 在度假村周围浮潜

**DAY 04 - FOR PASSENGERS WITH RETURNING FLIGHT AFTER 18:00, BOAT TRANSFER WILL BE 13:30, OFFER LUNCH AT RESORT BEFORE DEPARTURE

**第4天 - 回程1800或以后的航班，于度假村享用午餐后，安排1330的快艇送往码头 & 送往机场

TOUR 

CODE
CARRI

ER DEPARTING HOTEL
SUPER PROMO SPECIAL DEAL

PROMO NORMAL D.T.A
SGL 

SUPP*SHARE ALLOTMENT*

DTWA-2
*NEW* AK

TOUR with CHECK-IN STAFF

Dec 16 3+4 ★ - - - 1788 - 150 550

Dec 23   *Xmas 3+4 ★ - - 2088 ~ 06 SEATS 2188 - 150 600

Dec 30   *New Year Eve 3+4 ★ - - 2088 ~ 06 SEATS 2188 - 150 600

2022 – Jan 13  3+4 ★ 1688 ~ 04 SEATS - 1738 ~ 04 SEATS 1788 - 150 600

Jan 29, 31  *CNY 3+4 ★ - - 2188 ~ 06 SEATS 2288 - 180 600

Feb 03 3+4 ★ 2088 ~ 04 SEATS - 2138 ~ 06 SEATS 2188 - 150 600

Feb 24 3+4 ★ 1688 ~ 04 SEATS - 1738 ~ 04 SEATS 1788 - 150 600

Mar 17 3+4 ★ 1688 ~ 04 SEATS - 1738 ~ 04 SEATS 1788 - 150 600

Mar 24 3+4 ★ - - 1738 ~ 04 SEATS 1788 - 150 600

TOUR with TOUR LEADER

Nov 25 3+4 ★ - - 1738 ~ 02 SEATS 1788 - 150 550

Dec 09 3+4 ★ 1738 ~ 04 SEATS - 1788 ~ 04 SEATS 1838 - 150 550

2022 – Feb 17 3+4 ★ 1838 ~ 04 SEATS - 1888 ~ 04 SEATS 1938 - 150 600

Mar 10 3+4 ★ 1838 ~ 04 SEATS - 1888 ~ 04 SEATS 1938 - 150 600

FLIGHT : KUL/TWU   AK5744   0615-0915   /  TWU/KUL   AK5752   1825-2110 

PRICE INCLUSIVE OF MISC. ~ TAXES: RM 50, TIPS: RM 40  [TOTAL: RM 90]

沙巴 SABAH

Equipment rental rate:
Item Price (2021) Price (2022) 

Mask RM 15/Day RM 15/Day

Snorkel RM  6/Day RM  6/Day

BC Jacket RM 35/Day RM 38/Day

Regulator/gauges/octopus RM 35/Day RM 38/Day

Wet suit RM 30/Day RM 32/Day

Fins RM 12/Day RM 13/Day

Booties RM 11/Day RM 11/Day

Torch Light RM 35/Dive RM 35/Dive

Kayak RM 35/Hour RM 35/Hour

Transparent Kayak RM 50/Hour -

*Rate subject to change* 
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4D3N
仙本那 + 跳岛两日游
SEMPORNA + 2 DAYS ISLAND TOURS

✓ HOTEL: 03N AT WAVE VIEW HOTEL [WITH PRIVATE JETTY] (SEMPORNA) OR SIMILAR CLASSES

✓ SIGHTSEEING: SEMPORNA SNORKELING PARADISE TOUR

MATAKING ISLAND - FEATURES CRYSTAL CLEAR BLUE WATERS AND POPULAR WITH DIVERS AND SNORKELERS AS WELL, THE WHOLE ISLAND

IS SURROUNDED BY DIVERSELY POPULATED REEFS OF MARINE LIFE. THERE ARE MORE THAN 1,000 KINDS OF FISH,

ATTRACTING MANY RARE FISH SUCH AS SCORPION FISH AND GREEN-TAILED LIP FISH. IN ADDITION, TURTLES ARE ALSO

REGULARS HERE, EVEN IN SHALLOWS ARE LIKELY TO ENCOUNTER.

TIMBA-TIMBA - THE LONG SLENDER BEACH IN THE MIDDLE WILL BE EXPOSED AT LOW TIDE. STROLLING ALONG ON THE TIMBA-TIMBA BEACH

COVERED BY THE SOFT, PURE WHITE SAND AND FEEL THE COOL SEA BREEZE.

POM POM ISLAND - IT IS PROBABLY ONE OF THE MOST BEAUTIFUL ISLANDS ON THE PLANET FOR BOTH DIVERS AND NON-DIVERS. IT IS WELL

KNOWN FOR THE ABUNDANCE OF POM POM TREES (HENCE THE NAME!) AND GREAT DIVING SPOTS IN THE AREA.

✓ SIGHTSEEING: MABUL ISLAND (EXCLUDED MABUL WATER BUNGALOWS ENTRANCE TICKET RM30/PAX) + KAPALAI ISLAND SNORKELING TOUR

MABUL ISLAND - IS ONE OF THE MOST FAMOUS DIVING SPOTS IN THE WORLD. AND ARGUABLY ONE OF THE RICHES SINGLE DESTINATIONS

FOR EXOTIC SMALL MARINE LIFE ANYWHERE IN THE WORLD. FLAMBOYANT CUTTLEFISH, BLUE-RINGED OCTOPUS, MIMIC

OCTOPUS AND BOBTAIL SQUIDS ARE JUST A FEW OF THE NUMEROUS TYPES OF CEPHALOPODS TO BE FOUND ON MABUL’S

REEF.

KAPALAI ISLAND - AT THE EDGE OF THE LIGITAN REEF, HAS BEEN LITTLE MORE THAN A SAND BANK. IT‘S SHALLOW REEF ON THE PROTECTED

NORTH END, SLOPING FROM JUST BENEATH THE SURFACE TO APPROXIMATELY 20 METERS, IS TEEMING WITH FISH LIFE IN

ALL COLORS, AND THE SHARP EYES OF OUR DEDICATED DIVE MASTERS CAN HELP YOU TO SPOT SUCH INCREDIBLE

CRITTERS LIKE CLOWN FROGFISH, MANDARIN FISH, NUDIBRACHES, FLAMBUOYANT CUTTLEFISH, MANTIS SHRIMP TO NAME

BUT A FEW.

**SEMPORNA ISLAND SNORKELING, INCLUDE EQUIPMENT:- SNORKEL, MASK, FIN AND LIFE JACKET

❖ 星级住宿: 03晚 爱潜海浪酒店或同级 [私人码头】 (仙本那),
❖ 观光景点: 海上天堂仙本那 – 浮潜游

马达京岛 – 最好的浮潜点是在接近小马达京岛的地方，这里海底的洋流相对平缓和稳定，浮潜环境也十分棒，犹如超大的水族箱，能看
到色彩斑斓的珊瑚、大海龟、小丑鱼Nemo，感受各类鱼群穿梭于身旁，感受海洋潜水的乐趣之地。

汀巴汀巴岛 - 海水经常在阳光中折射成几种颜色。中间的一条细长的沙滩会在退潮时露出来，左右两边的海水也是不同的颜色，一边深
蓝，一边浅绿，温柔的一浪接一浪，冲涤着细细白白的沙子，如悦耳的枕边歌声，感觉浪漫之极。

邦邦岛 - 是马来西亚最天然的小岛之一。同时拥有白色沙滩及珊瑚沙滩的美丽小岛，周边绵延的珊瑚礁有4公里长，受严格保护的海洋
生物悠游环绕，为仙本那地区相当受欢迎的旅游胜地之一。

❖ 观光景点: 马布岛 + 卡帕莱岛 – 浮潜游 (自费：马布水上屋上岛费 - RM30/位）

马布岛 - 被誉为世界上最佳的水下微距摄影场所，其附近海域相当适合浮潜，全年都可进行潜水。这里可以观赏到海马、奇特的海星、
火鰕虎鱼、鳄鱼鱼、尖嘴鱼和蛇鳗等海洋生物，是世界上顶级漫潜的地点之一。

卡帕莱岛 - 是坐落在西巴丹岛和马布岛之间的一块沙洲。经历过严重的侵蚀，这块沙洲现在变成了躺卧在利吉丹珊瑚群顶端的海滩。它
拥有晶莹剔透的海水、清凉舒适的海风、壮观浩瀚的海景，一年四季乐趣无穷。

TOUR 

CODE
CARRI

ER DEPARTING HOTEL
SUPER PROMO SPECIAL DEAL

PROMO NORMAL D.T.A
SGL 

SUPP*SHARE ALLOTMENT*

DTWC
*NEW*

AK

TOUR with CHECK-IN STAFF

2022 – Jan 06  3 ★ 1288 ~ 04 SEATS - 1338 ~ 04 SEATS 1388 - 120 450

Jan 27 3 ★ 1488 ~ 04 SEATS - 1538 ~ 06 SEATS 1588 - 120 450

Jan 30 *CNY 3 ★ - - 1688 ~ 06 SEATS 1788 - 150 450

Feb 10 3 ★ 1288 ~ 04 SEATS - 1338 ~ 04 SEATS 1388 - 120 450

Mar 03 3 ★ 1288 ~ 04 SEATS - 1338 ~ 04 SEATS 1388 - 120 450

TOUR with TOUR LEADER

Dec 02 3 ★ 1388 ~ 04 SEATS - 1438 ~ 04 SEATS 1488 - 120 450

2022 – Jan 20 3 ★ 1388 ~ 04 SEATS - 1438 ~ 04 SEATS 1488 - 120 450

FLIGHT : KUL/TWU   AK5744   0615-0915   /  TWU/KUL   AK5752   1825-2110 

PRICE INCLUSIVE OF MISC. ~ TAXES: RM 50, TIPS: RM 40  [TOTAL: RM 90]

沙巴 SABAH
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4D3N
西巴丹岛卡帕莱度假村 (非潜水员)
SIPADAN-KAPALAI DIVE RESORT (NON-DIVERS)

✓ HOTEL: 03N AT SIPADAN-KAPALAI DIVE RESORT (4★, SIPADAN ) + OR SIMILAR CLASSES    

✓ 4D3N SIPADAN-KAPALAI DIVE RESORT (PACKAGE INCLUDE):

- ACCOMMODATION (WATER CHALET)

- TRANSFER BY BOAT FROM SEMPORNA (KAPALAI PRIVATE JETTY) – 40MINS TO KAPALAI RESORT AND RETURN. 

- FRESH BUFFET MEALS – BREAKFAST, LUNCH, DINNER

- AFTERNOON SNACKS – SERVED AT THE RESTAURANT DAILY

- TEA/COFFEE, COLD WATER AND CORDIAL – SERVED THROUGHOUT THE DAY AT THE RESTAURANT DAILY

- SNORKEL AROUND THE RESORT
**KAPALAI HAS NO OTHER ROOM CATEGORY AND ALLOCATION OF ROOM IS BASED ON RUN OF HOUSE (ROH) BASIS. (CHOOSING OF ROOM BY NUMBER WILL NOT BE ENTERTAINED)

❖ 星级住宿: 03晚 西巴丹岛卡帕莱度假村 (4★,西巴丹岛), 或同级酒店.
❖ 4天3晚 西巴丹岛卡帕莱度假村 (含）:

- 住宿（水上屋）
- 从仙本那（卡帕莱私人码头）乘船前往卡帕莱度假村（40分钟）
- 自助餐 - 早餐、午餐、晚餐
- 下午点心 - 每天在餐厅供应
- 茶/咖啡、冷水和饮料——餐厅全天供应
- 在度假村周围浮潜

UPGRADE:-
DIVER PACKAGES (2021 DEPARTURE) +RM 528 PER PAX

DIVER PACKAGES (2022 DEPARTURE) +RM 561 PER PAX  *Price exclude SST

**DAY 04 - FOR PASSENGERS WITH RETURNING FLIGHT AFTER 18:00, BOAT TRANSFER WILL BE 13:30, OFFER LUNCH AT RESORT BEFORE DEPARTURE

**第4天 - 回程1800或以后的航班，于度假村享用午餐后，安排1330的快艇送往码头 & 送往机场

TOUR 

CODE
CARRI

ER DEPARTING HOTEL
SUPER PROMO SPECIAL DEAL

PROMO NORMAL D.T.A
SGL 

SUPP*SHARE ALLOTMENT*

DTWB
*NEW*

AK

TOUR with CHECK-IN STAFF

Dec 11 4 ★ 2788 ~ 04 SEATS - 2838 ~ 04 SEATS 2888 - 330 750

Dec 18 4 ★ 2788 ~ 04 SEATS - 2838 ~ 04 SEATS 2888 - 330 750

2022 – Feb 01 *CNY 4 ★ - - 3288 ~ 06 SEATS 3388 - 360 800

FLIGHT : KUL/TWU   AK5744   0615-0915   /  TWU/KUL   AK5752   1825-2110 

PRICE INCLUSIVE OF MISC. ~ TAXES: RM 50, TIPS: RM 40  [TOTAL: RM 90]

沙巴 SABAH

Equipment rental rate:

Item Price (2021) Price (2022) 

Mask RM 15/Day RM 15/Day
Snorkel RM  6/Day RM  6/Day

BC Jacket RM 35/Day RM 38/Day
Regulator/gauges/octo

pus
RM 35/Day RM 38/Day

Wet suit RM 30/Day RM 32/Day
Fins RM 12/Day RM 13/Day

Booties RM 11/Day RM 11/Day
Torch Light RM 35/Dive RM 35/Dive

Kayak RM 35/Hour RM 35/Hour
Transparent Kayak RM 50/Hour -

*Rate subject to change* 



Page 06

TERM & CONDITIONS:

➢ All rates quoted in Ringgit Malaysia (MYR). Denotes applicable taxes + fuel surcharges and varies according to specific dates & choice 
airlines. 

➢ Above tour fare, tipping and domestic flight are subject to change with or without prior notice. 
➢ Above fare only available for Malaysian market. Surcharge may apply for foreign passport holders.
➢ We reserve the right to adjust the tour price accordingly. Compulsory tipping for local tour guide & driver. 
➢ Seat confirmation is based on first come first served basis. Deadlines for full payment & passport copy: Refer to confirmation reply. 

Kindly prepare all individual passport copy (Photo page) with at least 6 months validity before expiry date and email or fax to ICE  
HOLIDAYS. (Please list the tour code & personal contact for all reservation).

➢ The above rates are applicable to leisure guests only. For MICE (Meeting/Incentive/Conference & Exhibition) guests, quotation will be 
made Upon request. For deviation case: Please refer to ICE Holidays Sdn. Bhd.

➢ We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
➢ All payments are made payable to ICE HOLIDAYS SDN BHD (Public Bank Berhad: 3077898205). Kindly fax or email to us the bank in slip 

for Transaction verification & clearance.

For enquiries & reservation contact: 03-2770 0700 

Sky Chen  (Ext: 7503) H/P: 017-285 0543

Mr. Foong (Ext: 7501) H/P: 012-232 0306


